

# Styremøte i Odda Fotballklubb 15.01.2025, M12

**Sted:** Idrettens hus

**Dato:** 15.01.2025 **START:** 17.00 **SLUTT:** 19:30

**Til stede:** Anbjørg, Erlend, Linda Ø.J, Kristin, Stein Tommy

**Fra Admin:** Thobias,

**Forfall:** Linda S.

## Sakliste

NR	Hva	Ansvar
	<p>Gjennomgang forrige styrereferat.</p> <p><b>Runde rundt bordet:</b></p> <p>Styreleder:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Justere vederlag, utsatt fra sist styremøte (sak 1)</li><li>- Godkjenning av klubbhåndbok (sak 2)</li><li>- Årsberetning, daglig leder sender årsberetning dokument til resten av styret som kan skrive et avsnitt om sine områder for 2024.</li><li>- Økonomimedarbeider, blir med på timesbetaling frem mot årsmøte.</li><li>- Prosess ny trenerveileder, må settes i gang en plan for videre prosess, tas med som sak på neste møte.</li><li>- Årsmøtedato, 19 mars.</li><li>- Boliden avtalen, venter på å bli formalisert, men betingelsene er klarert.</li><li>- Kontigent. Årsmøte vedtak, legges 50kr på treningsavgift for å erstatte egenandel på transport.</li><li>- System. Betalte kontigent og cup før deltagelse (sak 3)</li></ul> <p>Sportslig leder:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sone Jenter og gutter 2013, 5 stk av hvert kjønn.</li><li>- I etterkant av besøk av krets, har 3 jenter blitt invitert til å spille kretskamp, 2011. Og en gutt, men han takket nei.</li><li>- Møte med Harding angående samarbeidslag G15/16.</li><li>- Sportslig leder i møte med Solnut, som har litt for få spillere for 9-er lag for jenter.</li><li>- Zinken Cup, 26 påmeldte per 15.01.</li><li>- Vilde Rasmussen har signert for Brann.</li><li>- SU ønsker to samlinger med Kniksen i 2025. (sak 4)</li><li>- Samarbeidsavtale med TTIL på seniorlag er inngått.</li><li>- Interne konflikter i et lag, dialogmøte er planlagt.</li></ul>	

Erlend N. Østher, Linda Smødegård, Linda Økyre  
AS

	<p>Kvalitetsklubb:</p> <p>Anlegg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Prøver å få kommunen til å fikse gammel fres. Pris på ny fres (på traktor) ca 115 000,-. Mulig å søke om støtte.</li> <li>- Møte med veterangruppa; muligheten for å bygge et garasjeanlegg.</li> <li>- Fremdrift på skifte av kunstgressbanen.</li> <li>- Ser på mulig søknad for tiltak.</li> </ul> <p>Fair Play:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlagt oppstartsmøte ; gjennomgang av rutiner, evaluering</li> </ul> <p>Daglig Leder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Økonomi, årsresultat viser et positivt resultat på ca. En halv million. Enighet i styret om å se på utvidelse av administrasjon, i en sportslig stilling. Lages sak til neste møte på dette.</li> <li>- Oppdatere Husregler</li> </ul> <p>Innkomne saker:</p> <p>Eventuelt:</p>	
Sak 1/25	<p>Justere vederlag</p> <p>Styrets Innstilling: Enkelte vederlag justeres opp.</p> <p>Vedtak: Enstemmig vedtatt.</p>	
Sak 2/25	<p>Godkjenning av klubbhåndbok</p> <p>Noen innspill fra Styreleder angående ting som skal endres. Styret godkjenner klubbhåndboka.</p>	
Sak 3/25	<p>System. Betale kontingent og cup før deltagelse</p> <p>Styrets innstilling: Kontingent og egenandeler må betales før deltagelse. DL gir beskjed til aktuelle lagledere om evt. Manglende betaling.</p> <p>Vedtak: Enstemmig vedtatt.</p>	
Sak 4/25	<p>SK Brann Kniksen samling.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Innspill fra SU er ønske om 2 samlinger i året. Første samling i palmehelgen og andre samlingen etter endt sesong.</li> </ul>	

Erneil N. B. M.

as

WØ

Linda Smudger

	<p>Styrets innstilling: OFK gir beskjed til Brann om at vi ønsker en samling på våren, og at høstsamling må ses nærmere på.</p> <p>Vedtak: Enstemmig vedtatt.</p>	
--	---	--

Arvid Skar Erlend Olsen Linda Jøyn  
Linda Smedegård